10D **BEST OF BENELUX** 最佳比.荷.卢三国之旅







8 Breakfast | 1 Lunch | 2 Dinner

8 早餐 / 1 午餐 / 2 晚餐



4 Stars Accommodation



- (Subject to changes)
- Amsterdam Park Inn by Radisson City West **** (2 Nights)
- Rotterdam Doubletree Hilton **** (2 Nights) Luxembourg Doubletree Hilton **** (1 Night)
- Brussels Thon Hotel EU **** (2 Nights)



TIPPING (Not Inclusive) 不包括

• Euro 100 Per Person 导游和司机 全程小费 100 欧元 每人



Optional Tour Excursion (自费加点项目)

- Volendam with Lunch Euro 69 沃伦丹 + 午餐
- De Haar Castle Euro 59 德哈尔城堡
- **Ghent Euro 79** 根特

ADDITIONAL ACTIVITIES THAT COMPLEMENT YOUR HOLIDAYS WILL BE AT YOUR OWN DISCRETION AND IS ENTIRELY OPTIONAL. • MINIMUM GROUP SIZE MAY APPLY.

自费加点项目,将由您自行决定,.以下价钱可能适用最低团体人数参考。

AMSTERDAM - GIETHOORN - AMSTERDAM 4

D

 Giethoorn - It is a mostly car-free village in the northeastern Dutch province of Overijssel (Boat Ride Included)

阿姆斯特丹-羊角村-阿姆斯特丹

晩餐

羊角村-它是荷兰东北部上艾瑟尔省的一个基本无车村庄。 (包括乘船游览)

AMSTERDAM - ZAANSE SCHANS - VOLENDAM - AMSTERDAM B

- Cheese Factory See how traditional Dutch cheeses like Gouda and Edam are made, with live demos and tastings.
- Clog Factory Watch artisans craft wooden shoes by hand or machine, showcasing a classic Dutch tradition.
- Diamond Factory Learn how diamonds are cut and polished, with guided tours and sparkling displays.
- River Cruise Enjoy scenic views of historic buildings and bridges from the water on a relaxing boat ride.
- Keukenhof Garden Stroll through one of the world's largest flower gardens, filled with millions of vibrant spring blooms. (Seasonal)

Note: Keukenhof Garden will only be available from around 19Mar - 20May. During this period, Zaanse Schans will be replaced with Keukenhof Garden

阿姆斯特丹 - 桑斯安斯 - 福伦丹 - 阿姆斯特丹 早餐

- **奶酪工厂** 观看传统荷兰奶酪,如高达和埃丹,的制作过程,现场演示并可品尝美味奶酪。
- **木鞋工厂** 观赏工匠手工或使用机器制作传统木鞋,体验经典荷兰工艺。
- 钻石工厂 了解钻石的切割与打磨过程,参加导览并欣赏璀璨的钻石展品。
- 游船巡游 乘船悠游水道,欣赏沿岸历史建筑与桥梁的迷人景致,体验轻松惬意的旅程。
- **库肯霍夫花园** 漫步世界最大花园之一,欣赏数百万盛开的 春季花卉,色彩斑斓、绚丽夺目。**(季节性)**

注意:库肯霍夫花园大概在3月19日至5月20日期间开放。此期间,赞斯堡风车村将由库肯霍夫花园替代。

AMSTERDAM - THE HAGUE - ROTTERDAM B/D

- Peace Palace A landmark of international law, housing the International Court of Justice and symbolizing global peace and justice.
- Madurodam A miniature park with lifelike models of Dutch cities, landmarks, and historical scenes, offering fun and learning for all ages. (Admission Included)
- Cube House These are a set of innovative houses built in Helmond and Rotterdam in the Netherlands, designed by architect Piet Blom
- Markthal Rotterdam It is a residential and office building with a market hall underneath
- Pencil Building A residential tower shaped like a pencil, beside Cube Houses, adding to Rotterdam's unique skyline.

阿姆斯特丹-海牙-鹿特丹

早餐/晚餐

- 和平宫 国际法的重要地标,设有联合国国际法院,象征着全球的和平与正义。
- **马杜罗丹微缩城** 一座拥有栩栩如生的荷兰城市、地标与历史场景模型的微缩公园,寓教于乐,适合各年龄层参观。**(包含门票)**
- **立方体房屋** 一组创新设计的住宅,位于荷兰的海尔蒙德与鹿特丹,由建筑师皮特·布洛姆设计。
- **鹿特丹市场大厅** 集住宅、办公与市场为一体的建筑,底层设有热闹的美食与商品市场。
- **铅笔楼** 一座外形酷似铅笔的趣味住宅楼,位于方块屋旁,是鹿特丹独特天际线的一部分。

ROTTERDAM - KINDERDIJK - APELDOORN - 5 AMERSFOORT - ROTTERDAM B/L

- UNESCO Kinderdijk Famous for its 18th-century windmills, showcasing Dutch water management and engineering.
- Het Loo Palace A former royal palace with elegant gardens and exhibits on Dutch royal history.
- Koppelpoort A unique medieval gate in Amersfoort, combining land and water access, built around 1425.
- Onze-Lieve-Vrouwetoren A 98-meter Gothic tower in Amersfoort, once used as a central point in old Dutch maps.

鹿特丹 - 小孩堤防 - 阿珀尔多伦 - ^{早餐/午餐} 阿默斯福特 - 鹿特丹

- 联合国教科文组织基恩德尔代克 以18世纪风车闻名,展示荷兰水利管理和工程技术。
- **卢宫** 曾为皇室宫殿,拥有优雅花园和荷兰皇室历史展览。
- 科佩尔门 阿默斯福特独特的中世纪城门,结合陆地和水路通道,建于约1425年。
- **圣母教堂塔** 阿默斯福特的98米高哥特式教堂塔,曾是荷兰 古地图中的中心参考点。

ROTTERDAM - ROERMOND - LUXEMBOURG 6

В

- **Designer Outlet** Find your favourite designer brands at up to 70% off
- Pont Adolphe Iconic stone arch bridge showing Luxembourg's independence, great views of Alzette River.
- Monument of Remembrance Memorial honoring those who died in wars, a place for reflection and ceremonies.
- William Square Central square with a historic town hall, markets, and lively cultural events.

鹿特丹 - 鲁尔蒙德 - 卢森堡

早餐

- 设计师奥特莱斯 以高达七折的优惠,购买您喜爱的设计师品 牌。
- **阿多尔夫桥** 标志性的石拱桥,象征卢森堡独立,可欣赏阿尔 泽特河美景。
- 纪念碑 纪念战争中逝去者的场所,是反思和纪念仪式的地点。
- 威廉广场 中心广场,拥有历史悠久的市政厅、集市和热闹的文化活动。

LUXEMBOURG - DINANT - BRUSSELS

B

- Citadelle de Dinant A historic fortress overlooking the Meuse River, offering panoramic views and exhibits on Dinant's military history.
- Collegiale Notre-Dame A stunning Gothic church in Dinant, famous for its beautiful stained glass windows and impressive architecture.
- Pont Charles de Gaulle A modern bridge in Dinant named after the French leader, connecting both sides of the Meuse River with striking design.
- Atomium A landmark building, constructed for the 1958 Brussel's World Fair
- Manneken Pis A landmark 61cm bronze fountain
- Grand Place main square in Brussels, bustling with cafes, shops, and historic buildings.
- St. Michael & St. Gudula Cathedral A magnificent Gothic cathedral in Brussels, known for its stunning stained glass, grand architecture, and rich history.

卢森堡-迪南-布鲁塞尔

早餐

- **迪南城堡** 俯瞰默兹河的历史堡垒,提供全景视野和关于迪南军事历史的展览。
- **圣母教堂** 迪南一座壮丽的哥特式教堂,以美丽的彩色玻璃窗和 雄伟的建筑闻名。
- **戴高乐桥** 以法国领导人命名的现代桥梁,连接默兹河两岸,设 计独特醒目。
- **原子球塔** 1958年布鲁塞尔世博会为纪念科学进步而建的标志性 建筑。
- 尿童铜像 高61厘米的著名青铜小喷泉雕像。
- **大广场** 布鲁塞尔的主广场,咖啡馆、商店和历史建筑林立,充满活力。
- **圣米歇尔与圣古都拉大教堂** 布鲁塞尔壮丽的哥特式大教堂,以 精美的彩绘玻璃和丰富的历史闻名。

BRUSSELS - BRUGES - BRUSSELS 8

В

- Belfort A 13th-century bell tower in Bruges' main square, offering great views after climbing 366 steps.
- Bruges City Hall A grand 14th-century Gothic building with ornate details, located on Burg Square.
- Basilica of the Holy Blood A church housing a relic of Christ's blood, combining Romanesque and Gothic styles, and famous for its annual procession.

布鲁塞尔 - 布鲁日 - 布鲁塞尔

早餐

- 钟楼 布鲁日主广场上的13世纪钟楼,登上366级台阶可欣赏绝佳景色。
- 布鲁日市政厅 位于伯格广场的14世纪哥特式宏伟建筑,雕饰 华丽。
- **圣血大教堂** 收藏基督圣血圣物的教堂,融合罗马式与哥特式 建筑风格,以年度游行闻名。

9 BRUSSELS ズ SINGAPORE 布鲁塞尔 新加坡 B | 早餐 / Meal on Board | 机上用餐

10 SINGAPORE 新加坡

Disclaimer: Due to travel restrictions related to the COVID-19 pandemic, local religious holidays, public holidays, weather conditions, transportation, natural disasters, or other unforeseen circumstances, SEARCH TRAVEL reserves the right to make necessary adjustments to the itinerary (including changes in the sequence of itinerary and also the location of accommodation) to ensure the smooth progress of the trip, with or without prior notice. Please note that if the travel itinerary is affected by the aforementioned issues, refunds or replacements will not be provided. Images are for reference only. In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the Itinerary, the English version shall prevail.





(TA03442)



■ enquiry@searchtravel.com.sg



101 Upper Cross Street, People's Park Centre #02-75A, S058357

ATTRACTIONS 旅游景点



Bruges, Belgium BELFORT 钟楼



The Hague, Netherlands
PEACE PALACE
和平宫



Giethoorn, Netherlands GIETHOORN 羊角村



Rotterdam, Netherlands CUBE HOUSE 立方体房屋



Amsterdam, Netherlands RIVER CRUISE 游船巡游



Dinant, Belgium CITADELLE DE DINANT 迪南城堡

For reservations or any other inquiries, please contact our staff.

